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Algemene Ledenvergadering
Dinsdag 14 november was de Algemene Leden Vergadering van GVV.
Mocht u dit gemist hebben dan hier een kleine samenvatting van wat er die avond
onder is besproken.
Op de agenda stond als eerste het jaaroverzicht. Mocht u alle nieuwsbrieven goed
gelezen hebben, dan weet u een beetje wat er sinds 1 januari allemaal gebeurd is en
waar we allemaal mee bezig zijn.
Als bestuur zijn wij per persoon ongeveer 10-15 uur per week bezig geweest met
alles zo goed mogelijk en toekomstbestendig te organiseren. Een hele klus,
maar met een heel gezellig team. Na het jaaroverzicht was het tijd voor de
financiën.
Na goedkeuring van de kascommissie betreffende de huidige staat van de financiën,
heeft onze penningmeester Jellie uitgelegd hoe het ervoor staat en wat onze
financiële doelen zijn voor dit seizoen en voor de toekomst.

Wat zijn onze overige doelen?

Turnhal:
Op dit moment is het belangrijkste doel, zo snel mogelijk de turnhal met turnkuil weer
op orde te krijgen. We hebben ook al in een eerdere nieuwsbrief uitgelegd dat dit
heel wat voeten in de aarde heeft. Vooral met het oog op de eisen aan een kuil in de
nabije toekomst en de financiële beperkingen die we hebben om de zaal op orde te
krijgen. We hebben heel veel contact met leveranciers en met de KNGU. Maar we
kunnen het geld maar één keer uitgeven en we hopen dat jullie allen er begrip voor
hebben dat dit helaas meer tijd kost dan we hadden gehoopt.
Natuurlijk hebben we tijdens onze trainersvergadering de trainers hiervan op de
hoogte gebracht en hebben we met hen ook besproken wat onze mogelijkheden,
maar ook onze beperkingen zijn.

Gemeente Dantumadeel
Zoals wellicht bekend heeft Feânwalden grootse plannen wat betreft nieuw en
verbouw voor de scholen en de sporthal. We hebben als bestuur gesprekken gehad
met de gemeente over een nieuwe turnhal. Dit zit er niet in!
Na uitgebreid overleg met de gemeente en de tennisvereniging is er besloten om op
de huidige locatie te blijven. We hebben dan onze eigen zaal en zijn niet afhankelijk



van het gebruik van een sporthal door anderen en ook onze materialen kunnen we
laten staan. We zijn wel bezig met eventuele verbouwplannen.
Zijn er leden die ons hierbij kunnen ondersteunen?
Wij als bestuur zijn allen niet bekend met het plannen van een verbouwing en het
aanvragen bij de gemeente. Natuurlijk zoeken we hulp bij de KNGU, maar we
kunnen meer hulp heel goed gebruiken. Dus heeft u kennis van zaken, help ons
dan alsjeblieft.

Betrokkenheid:
Verder hopen wij door middel van de nieuwsbrief en social media de onderlinge
betrokkenheid en de betrokkenheid bij GVV te vergroten. Het is een grote
organisatie die het onderlinge contact met de leden wat heeft verloren.
We kunnen de klus echter niet klaren zonder hulp van onze
leden.
Om deze betrokkenheid direct te benadrukken.

WE ZIJN OP ZOEK NAAR JOU!!!

Wij zoeken vrijwilligers voor de volgende vacatures:

Vacature Jeugdcommissie:

We zouden het fijn vinden als er weer een jeugdcommissie
zou komen die 1 of 2 x per jaar activiteiten wil organiseren
voor onze jeugdleden.
Een aantal jeugdleden met eventueel 1 of 2 ouders, om te helpen met de
organisatie.
Voor bijvoorbeeld het uitzetten van een wandel of puzzeltocht met een
broodje knakworst of een ijsje, een keer naar het klimpark in Burgum,
wandklimmen in Leeuwarden, etc, etc, etc. Heb je er al zin in? Kom bij de
jeugdcommissie!



Vacature Juryleden:
Een van de belangrijkste punten waar we hulp bij nodig hebben is juryleden. Meld je
zo snel mogelijk aan voor de jurycursus en help onze leden uit de brand. Wanneer er
geen nieuwe juryleden bij komen, kunnen wij niet garanderen dat uw kind mee kan
doen aan de wedstrijden. We zijn als vereniging verplicht om juryleden aan te bieden
bij de wedstrijden. Als we meedoen zonder juryleden aan te leveren, doen de
kinderen niet mee aan het klassement en krijgen dan ook geen medailles.

Op dit moment hebben we een fors tekort. Vorig jaar
is het ternauwernood gelukt om nog een jurylid van
een andere vereniging in te huren. Helaas ook bij
andere verenigingen zijn er te korten en levert dit
extra organisatie en kosten op voor GVV.
Hoe meer mensen er mee doen, hoe groter de jury
poule en hoe minder vaak iedereen hoeft mee te
helpen.
Dus HELP en begin NU aan de jury cursus.

Vacature sponsorcommissie:
Naast alle hulp zitten we natuurlijk ook te springen om sponsors en financiële steun.
De afgelopen maanden hebben we ons sponsorplan vernieuwd en opgefrist.
Wie oh wie wil er voor ons sponsors zoeken?
Meld je aan!!

Webbeheerder:
Als laatste hadden wij een vacature voor onze
webbeheerder.
Tijdens de ALV is deze vacature vervuld.
We willen hierbij dan ook Sjoerd Auke Fokkens
alvast heel hartelijk bedanken voor het
vervullen van deze vacature.

Vacature Schoonmaakcommissie:
Aan het eind van elke vakantie is het weer tijd
voor de grote schoonmaak. Sommige groepen komen in grote getale helpen en
hebben de klus in een uurtje geklaard. Echter, bij andere disciplines zijn er soms
maar 2 of 3 mensen die komen helpen.
Tijdens de ledenvergadering hebben wij het schoonmaakprobleem voorgelegd aan
de leden, met de vraag om een oplossing. De oplossing vanuit de leden kwam in de
vorm van een afkoopregeling. Bij andere verenigingen gebeurt dit ook en daar kan je
dan de aangeboden klussen afkopen maar dit is niet altijd wenselijk. We zijn op dit
moment aan bekijken hoe we dit in de toekomst gaan aanpakken.
We zouden het fijn vinden als er een schoonmaakcommissie komt, die na invoering
van een schoonmaakrooster, de schoonmaak van de hal onder controle houdt en
kan aansturen. Dus zou je ons willen helpen in de schoonmaakcommissie dan
horen we dat heel graag.



VOOR ALLE VACATURES KUNT U CONTACT OPNEMEN MET:
gvvsecretariaat@gmail.com

Reguliere zaken:
De lessen zijn weer in volle gang en er zijn alweer meerdere mails de deur uit
gegaan betreffende de aankomende wedstrijden.

De acro teams hebben zich voorgesteld aan het publiek.
We zijn na de grote clubactie ook alweer druk bezig geweest met een
ledenwervingsactie. We heten alle nieuwe leden dan ook van harte welkom bij GVV.

JAZZ
Op zondag 14 januari 2024 mogen de jazzdansgroepen meedoen aan het grootste
dansfestijn van het Noorden in de Harmonie in Leeuwarden

Helaas stopt onze JAZZ docente Diantha na de voorstelling in de Harmonie en
geen les meer kan geven bij GVV. Wij hebben hard ons best gedaan om een
nieuwe dansdocent te vinden. Echter in Friesland is een tekort aan docenten en ook
bij andere dansscholen in de regio wordt hard gezocht naar invallers en trainers.
Het is niet gelukt om op zo een korte termijn een nieuwe docent te vinden. We
vinden dit ontzettend jammer. Wij wensen de dansers nog een zeer geslaagde
voorstelling toe in de Harmonie.

Contributie
De contributie wordt maandelijks geïnd. De wedstrijdgelden zullen geind worden
januari, april en juli. In februari wordt de KNGU geind worden. Mocht u vragen
hebben over de incasso wilt u dan contact opnemen met
gvvpenningmeester@gmail.com en niet het incassobedrag storneren? Hier hebben
we erg veel werk van.
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De grote clubactie:

We willen iedereen die heeft meegeholpen heel hartelijk danken voor hun hulp en
steun aan onze mooie vereniging.
Wat hebben we veel geld opgehaald en wat zijn we daar enorm trots op!

Onze 5 GVV topverkopers kregen een presentje van GVV.

Ben jij een topverkoper en heb je meer dan 25 loten verkocht? Dan is de Grote Club
actie medaille van jou.

Opbrengst van de Grote Club Actie voor GVV:

€4336,80

Tot slot willen wij Aly van der Meer
nogmaals heel hartelijk danken voor al haar
inzet voor GVV en de turnsport. Afgelopen
zondag 17 december zat zij voor het laatst in
de wedstrijdorganisatie.

Ook van GVV ontving zij een
bloemetje.

Namens het bestuur wensen we iedereen een sportief 2024




